
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirtsdag den 23. maj 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 6 

Mødeleder: 

Fraværende:Ann Christine,Simon B, Robert, Jesper, Christian, Emilie, 

Ella, Olivia, Lars 

 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

Referat 

På grund af det meget lille fremmøde blev det aftalt, at have fokus på 

punktet vedr høringssvar, da der er en snarlig deadline. Desuden 

orinteringspunkter og punktet vedr forældre-inddragelse/ herunder skolens 

fødselsdag. 

 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.35- 

17.50 

  Overvej om der er 

noget særligt, vi vil 

spørge eleverne om! 

Eleverne 

 Høring budget 24-27    

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 

Vakant (Christine)  Forældrerep. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     

Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Vakant (Ann Lee)  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  
Jesper Arff Rimmen  Forældresupp. 
Karen Kyndesen Quinlan  Forældresupp. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Emilie Fosselius  Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 

Vakant (Thea Grønholt)  Elevrep.           
Ella Sømod   Elevrep. 

Olivia W. Bendtsen  Elevrep. 
Vakant (Preben M)  Eksternt medlem 
Vakant (Pernille K)  Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



17.50- 

18.35 

 

Der skal gives høringssvar på det såkaldte ”Råderumskatalog” – samt på 

buslinje-ændringer. 

Svar fra AMED (Bilag) 

Referat: 

Kataloget blev vurderet punkt for punkt. Skolebestyrelsen lægger sig op af 

AMEDs høringssvar. Der var dog en række punkter hvor bestyrelsen angav at 

besparelsesforslaget evt kunne være ”tåleligt” eller mindre problematisk end 

de øvrige besåparelsesforslag. 

Simon udfærdiger det samlede høringssvar. 

x Overvej gerne hvad 

der er ”mindst 

skadeligt” 

 

 

 Udvikling af skole- og fritidsområdet/Sammen om vores skole (D)    

18.35- 

18.45 

Orientering og kort dialog om videre proces. 

Styregruppe: Emilie, Thea, Simon S., Karen, Mikkel. 

Referat: 

Samråd/møde indkaldt til den 12. juni på tværs af skoler. 

Ikke yderlige proces nu på skolen. 

  Mikkel 

 Pause    

18.45- 

18.55 

    

 Bestyrelsens principper (O)    

18.55– 

19.05 

 

Kort status på principper og videre proces: 

 

Vi arbejder med princip 9:  

Kommunikationen mellem skole og hjem og meddelelsesbog mhp. Justering 

til skoleåret 2023-2024. 

 

Arbejdsgruppe skole/hjem meddelesesbog : Karen simon Birger , Jeanette 

Referat 

Møde 1 er holdt.  Næste møde i september 

 

Arbejdsgruppe Digital dannelse mv.: Mikkel, Jesper og Karen, Simon S, Maria 

Damlund. 

Referat 

Forældrene har holdt et indledende møde. Simon indkalder til næste møde. 

(hvis muligt før sommerferien) 

   

 Forældreinddragelse     

19.05-

19.20 

 Skolens fødselsdag – idéer –  

Referat:  

Besluttet: 

Skolebestyrelsen bod: 

  Mikkel 



- evt ide om noget i relation til det digitale 

-  en plance om meddelelsesbogen 

- leaps her er vi nu – og ”kig jer rundt på pladsen” 

 

Mikkel tager koordinationen. 

 

 Kontaktforældremøde 

 

 Besøg på forældremøder efter sommerferien (særligt de nye) 

Referat 

Formål at synligegøre bestyrelsesarbejdet – og vil gerne inddrage 

forældrene. ”talepapir” til forældrerepræsentanterne udarbejdet af 

bestyrelsen. 

  

 Økonomi (O)    

19.20- 

19.30 
 Status på skolens økonomi 

Medarbejderrokade PUK til SFO betyder at vi stadig har balance i 

budgettet. 

Dog er fortsat ramt på skoleområdet ift segregerede elever / 

specialområdet. 

 Status på arbejdet med skolens placering i den kommunale 

økonomimodel (Bilag) 

Ser ud til at vi indtil videre fastholder nuværende model. 

x  SI 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 

19.30 

Anne – PUK 

Kan mærke at de er en medarbejder mindre på PUK. 

Nye 3. klasser er startet op på PUK– meget engagerede børn. 40 er startet 

på PUK! 

 

  Anne 

Emilie 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

 3 stillinger slået op. 2 opsigelser bla. pga pension 

 3 klasser på kommende 0. årgang 

 Ukrainske børn - 8 i Tilbuddet for ukrainske børn (Spiren.) 

 Pladsmangel i kommunale specialtilbud. Vi har et par børn, som vi 

gerne vil give et andet skoletilbud. Men hvor der må søges alternative 

løsninger. 

 Lidt øget hærværk mv. på skolen. Bla. omkring nogle toiletter 

 Tidlig årsplanlægning Af næste skoleårs 4 LEAPS-forløb er i gang. 

  SI 



  

 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

Intet nyt.    Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

    

 Opsamling på mødet (D)    

19.55- 

20.00 

Intet. 

 

  Mikkel 

 

Kommende møder: 

Ingen 

 

Forslag til kommende punkter 

- Kontaktforældremøde fx tema digital dannelse 

- Overgange mellem børnehave/skole, Og mellem SFO og PUK 

- digital dannelse 

- Forslag til tema ”højskoleaften” fx digitale medier 

- Forslag om at der helt fra starten ved udlevering af chromebooks, at der arbejdes med digital dannelse (Karen) 

- Forslag om velkomstpakke for nye forældre (Karen) 

- Lektielæsning, hvordan og hvor meget og feedback. (til drøftelse i bestyrelsen, medarbejdergruppen – evt til et senere 

kontaktforældremøde/højskoleaften?) 

 

 


